
Referat Vandel Udviklingsråd 
 

Dato/tid 

 
21. august 2023 kl. 19.00-21.00 

Sted Bemærk mødet holdes på Vandel Skole i lokalerne i 

østfløjen. 
Indbudte 

 

Bestyrelsen: Thomas Bach, John Pedersen, Mette Jensen, Henrik Søndergaard samt lokale foreninger i 

lokalområdet.  

 

Deltagere i 

mødet 

Thomas Bach, John Pedersen, Henrik Søndergaard, Hanne Damgaard, Henning Nørbygaard, Karen 

Margrethe Damkjær og Mette Jensen 

 
 

 

Pkt. Dagsorden Referat Beslutning 

1. 

2 min. 
Godkendelse 

af referat 

 

 

Referat - Godkendt  

2 

15 min 
Orientering 

fra bestyrelsen 

v/ Mette 

Logoflagene er bestilt og kommer til John. 

 

Lokalplanen for erhvervsområdet øst for 

Brugsen er godkendt. 

 

 

3. 

20 min 
Skolen hvad 

nu? Herunder 

regler for brug 

af skolen 

v/Henrik og 

Mette 

Henrik og Mette har været til møde med Vejle 

Kommune for sikre fremdrift på Vandel 

Skoles fremtid, som lovet på borgermødet.  

 

Der skal udarbejdes regler for brug af 

lokalerne. Disse skal godkendes af Vejle 

Kommune. 

 

Der bør være én eller to som har ansvaret for 

booking af lokalerne så det sikres at flere ikke 

bruger lokalerne på en gang 

Henrik og Mette sender 

reglerne ind til Vejle 

Kommune 

4 

15 min. 
Klimalandsby 

projekt v/ 

Mette 

Søndag d. 27/8 er der opstartsmøde for 

Klimakunst projektet.  

 

Mandag skal der laves en film om Byens bil.  

 

Der har været ønske om at plante blomster 

langs indfaldsvejene til byen. Dem som 

ønsker projektet må hellere end gerne 

henvende sig. 

 

Skovplantning. Der afventer nogle 

godkendelser. Så snart vi ved mere vil der 

blive lavet opslag på dette. 

 

2. sep. Deltager Maren og Mette på 

klimafolkemødet i Middelfart.  

 

 

 

 

 

Hanne giver dette videre 

til dem som ønsker at 

plante blomster. 



5. 

5 min. 
Byttecontainer 

regler v/Mette  

Reglerne er opsat i containerne. Hvis nogen 

oplever at noget er gået i stykker eller har 

stået der længe, må det gerne smides ud. 

 

6 

10 min. 
Eventuelt 

 

Lokalplanen for boligområdet bag hallen er 

ikke sendt i intern høring, da der var et 

udestående angående vejen. Henning 

undersøger hvad der skal til for at komme 

videre. 

Forslag til vejnavne er sendt videre til Vejle 

Kommune. 

Hjemmesiden bør opdateres. 

Der skal laves et opslag med forslag til et nyt 

navn til skolen.  

 

 

7 Punkter til 

næste møde 

25/9  

 

Landsbyvisionen 

Navneforslag til Vandel gl. skole 

 

 

 


